
Zápis z valné hromady Mikroregionu Kuřimka
ze dne 23. 2. 2011

Místo konání:  obecní úřad Moravské Knínice, 9.00-11.45
Přítomni:          dle presenční listiny   členů, tajemnice

Program:

1) Schválení programu
2) Volba zapisovatele a ověřovatele
3) Kontrola usnesení
4) Informace k rozdělení reklamních předmětů mezi obce u akce "Po stopách   
    zrušené železnice Kuřim - Veverská Bítýška"
5) Informace o informačním kiosku v KUřimi, spuštění webových stránek 
    mikroregionu
6) Pokračování v projektu cyklostezky Kuřim-Veverská Bítýška
7) Zpráva o získaní dotace na turistický pochod po trase zrušené železnice Kuřim-
    Veverská Bítýška
8) Program rozvoje venkova, dotační titul č.7, odsouhlasení nositele dotace v rámci   
    mikroregionu
9) Informace o auditu mikroregionu, schválení členů revizního výboru
10) Vybavení cyklohlídky, Policie ČR oddělení Kuřim
11) Diskuse

1. zahájení
Předseda mikroregionu Ing. Oldřich Štarha přivítal přítomné a zahájil zasedání. Na úvod 
byl schválen program jednání VH.
Předseda mikroregionu požádal o schválení doplnění programu valné hromady o bod 
č.10) vybavení cyklohlídky, Policie ČR, oddělení Kuřim.

Usnesení 1/ 2 /11: VH MK schvaluje program jednání.        Hlasování 4-0-0

2. volba zapisovatele a ověřovatele zápisu
Zapisovatelem byla zvolena Bc. Jana Švédová
Ověřovateli byli zvoleni pan V. Kalus a pan F. Kšica

Usnesení 2/2/11: VH MK schvaluje zapisovatele a ověřovatele zápisu dle návrhu.

                                                       Hlasování 4-0-0
3. kontrola minulého usnesení
Pan starosta V. Kalus dodá na příští jednání doklad o zvolení zástupce obce Chudčice 
do mikroregionu Kuřimka.  Bylo projednáno vlastnictví výlepových ploch realizovaných 
v rámci projektu/žádosti o dotaci z Regionálního operačního programu, vlastnictví ploch 
bude po dobu 5 let mikroregionu, následně budou plochy převedeny na obec. Plakátové 
plochy budou komerčním subjektům poskytovány za režijní náklady (tedy bez zisku) pro 
obce zdarma.



                                           
    
4. Informace k rozdělení reklamních předmětů mezi obce u akce "Po stopách zrušené 
   železnice Kuřim - Veverská Bítýška".

Na základě přílohy č.2 zápis 7/2010 jednání valné hromady z 22.9.2010 bude provedeno 
rozdělení reklamních předmětů (letáčky, propisky, vláčky, pasy, brožurky, reklamní stojany). 
Rozdělení proběhne procentuelně dle počtu obyvatel v členských obcích mikroregionu, 10% 
zůstane jako záloha a 10% bude rozděleno do informačních center (Tišnov, Rosice, Brno, 
hrad Veveří). Rozdělení zašle paní Šiblová na obce k schválení. 

Usnesení 4/ 2 /11: VH MK schvaluje princip rozdělení reklamních předmětů.        

Hlasování 4-0-0

5. Informace o informačním kiosku v Kuřimi, spuštění webových stránek mikroregionu

Paní Šiblová podala informace o spuštění webových stránek mikroregionu www.kurimsko.eu
Pro další chod stránek bude potřeba zaškolit osobu pro aktualizaci stránek a vybrat člověka 
či firmu, která bude stránky spravovat a pravidelně aktualizovat. Pan starosta Kalus nabídl 
chudčického občana, pana Koláře, kterého se zeptá, zda by měl o tuto činnost zájem a za 
jakých finančních podmínek by tuto činnost vykonával (informace předá na příštím zasedání 
valné hromady). Paní Šiblová zjistí cenu za tuto činnost u firmy Vertigo. Na dalším zasedání 
valné hromady bude projednán postup při spravování webových stránek mikroregionu.
Pani Šiblová poskytla informace o fungování informačního kiosku na kuřimském nádraží. Do 
kiosku bude instalován program na rušení přístupu k nevhodným stránkám na internetu a 
následně bude kiosek spuštěn. Tento problém řeší programátor MÚ Kuřim pan Jízdný spolu 
s realizační firmou.

6. Pokračování v projektu cyklostezky Kuřim-Veverská Bítýška

Ing. Kutín bude vyzván, po vyřešení smluvních vztahů s mikroregionem, k vypracování II 
Etapy cyklotrasy směrem Chudčice – Moravské Knínice (Mezihoří), jelikož zde již jsou 
vyřešeny majetkoprávní vztahy u cest.
Pan F. Kšica zadá geodetické firmě skutečné zaměření trasy komunikace/cyklotrasy v obci 
Moravské Knínice a spojí se s Ing. Kutínem, kterému na základě zaměření zadá projektové 
práce na cyklostezce (1-2 měsíce na zaměření). Následně by se využil dotační program 
z SFDI či z pozemkových úprav pro žádost o dotaci na stavbu cyklotras/cyklostezky.
Dalším nevyřešeným problémem je trasa z Kuřimi do Moravských Knínic, kde je část 
pozemku na trase cyklostezky ve vlastnictví církve, která vzhledem k nevyřešeným 
restitučním nárokům mezi církví a státem odmítá dát souhlas s jakýmikoliv majetkovými 
transakcemi. Pan předseda Štarha navrhuje zkusit vyřešit projekt na cyklostezku tak, aby se 
projekt cyklostezky pozemkům vyhnul, nebo vstoupit znovu v jednání s církví (obrátit se 
přímo na pražské biskupství). Bylo odsouhlaseno, že se bude postupovat oběma směry, tedy 
mikroregion bude s ing. Kutínem zkoušet vybrat trasu cyklostezky mimo církevní pozemky a 
pan předseda dojedná schůzku na pražském biskupství , kde by se jednalo o dohodě 
s církví. Pan předseda Štarha projde znovu uzavřené smlouvy s ing.Kutínem a bude s ním 
jednat a ceně za další etapy zpracování projektové dokumentace na cyklostezky a 
cyklotrasy.

Usnesení 6/ 2 /11: VH MK schvaluje postup v projektu cyklostezky
Hlasování 4-0-0



7. Zpráva o získaní dotace na turistický pochod po trase zrušené železnice Kuřim-
Veverská Bítýška

Paní Šiblová poskytla informace o získání dotace z MÚ Kuřim ve výši 28 000 Kč na pořádání 
pochodu na trase zrušené železnice Kuřim-Veverská Bítýška. Finance budou použity na 
vystoupení cca 10 000 Kč, propagaci 5 500 Kč, program pro děti 10 000 Kč, režii pořadatele 
a cestovné 2 500 Kč. Dne 10.3.2011 v Moravských Kníniních v 9 . 00 hod bude pracovní 
zasedání kvůli pořádání pochodu. 

8. Program rozvoje venkova, dotační titul č.7, odsouhlasení nositele dotace v rámci   
            mikroregionu

Členi mikroregionu souhlasí s tím, aby tento rok byla podána žádost z PRV-JMK dotačního 
titulu č.7 na opravu kabin u fotbalového hřiště v obci Chudčice. Obec Chudčice dodá část 
svého podílu (30%) na dotaci formou členských příspěvků do mikroregionu.

Usnesení 8/ 2 /11: VH MK schvaluje podání žádosti z PRV-JMK dotační titul č.7

                                                                                           Hlasování 4-0-0

9. Informace o auditu mikroregionu

Audit a hospodaření  mikroregionu bylo hodnoceno bez zjištění chyb a nedostatků, 
hodnocení A.
Revizní komise má tyto členy V. Kalus, P. Novotný, J. Mifek. Komise předá do 
30.11.2011 zprávu valné hromadě.

Usnesení 9/ 2 /11: VH MK schvaluje výsledek auditu mikroregionu a členy revizní 
komise.

                                                                                           Hlasování 4-0-0

10. Vybavení cyklohlídky, policie ČR

Pan předseda Štarha předal mikroregionu žádost Policie ČR, oddělení Kuřim, která má 
zájem o vytvoření cyklohlídky – Policie ČR. V rozpočtu policie chybí prostředky na 
vybavení (kolo, helma, uniforma atd.) celkový rozpočet činí 60 000 Kč. Pan předseda 
požádal přítomné starosty, aby zařadili na jednání obcí tuto žádost a zvážili možnost 
příspěvku Policii ČR, oddělení Kuřimi. Hlídka by zajížděla do všech obcí, které spadají 
pod pověřenou obec Kuřim. Mikroregion Kuřimka by mohl přispět částkou 5 000 Kč.

Usnesení 10/ 2 /11: VH MK schvaluje příspěvek 5 000 Kč na cyklohlídku

                                                                                           Hlasování 4-0-0



11. Diskuse

Pan předseda Štarha byl pověřen jednáním s městem Tišnov o společné  účasti a 
společném stánku na Regiontour 2012.

.…………………………………
V Kuřimi 24. 2. 2011                                               Ing. Oldřich Štarha
                                                                            předseda mikroregionu

Zapsala: Bc. Jana Švédová                               ………………………………….

Ověřil:                                                   …………………………………..
  

Ověřil:                                                   .…………………………………

Příloha: presenční listina




